
Делагат Стјепан Крешић упутио је питање Савјету министара БиХ, које гласи: 

 

1. Аутопут на Коридору 5ц, од јужне границе БиХ (Бијача) до чвора Звировићи 

(код Чапљине) ради се по плану и биће пуштена у промет крајем 2014. године.  

Оспорена је даља траса према Мостару, и то прелаз преко Неретве, јужно од 

Почитеља. Да ли је утврђена и испројектована нова траса аутопута сјеверно од 

Почитеља? 

2. Да ли Савјет министара БиХ планира набавку канадера за ову љетну сезону? 

Познато је да је прошло љето било изузетно сушно и да је изгорјела шума у 

вриједности која прелази вриједност 10 канадера, све из разлога да се не деси 

иста катастрофа. 

 


